
MP^E 
Granollers on vas? 

ILA JOVECAMBRA 
Sota aquest tftol va èsser 

preserrtada al passai divendres día 12, 
LA JOVE CAMBRA DE GRANOLLERS. 
Molts ens hem preguntat al veure eis 
cartells a les botigues. Què és alxò?. 
Bé en un principi crec que serla molt 
llarg de explicar aquí i ara el que 
representa aquest nom, però no 
obstant intantare donar-lo més ràpit 
possible per que els lectors de 
"Comarca al Dia" no pensin que això 
es un "rol lo". 

La Jove Cambra, com el seu nom 
indica està creada per que joves de 18 
a 40 anys, ni més ni menys, es 
reuneixin I qualsevoi d'el ls pugui ter 

, participi de les inquietuts que té un 
pöble i elabori un programa per a 
solucionar aquelles inquietuts o 
problèmes. Això voi dir que per 
aconseguir això no s'ha d'ésser polit ic 
de cap color, ja que si-no podría topar 
en problèmes de demagogia o 
entrebancs. Aixf a grans trets està 
presentada La Jove Cambra a 
Gr^noll^ry. 

L'acte que va èsser presentat per 
en Litzis Escude que ha estât President 
de la de Sabadell i President de la 
Nacional, ho va fer molt més be que ^ o 
^ t ic fent jo, ja que ell ens diria, La 
Jove Cambra, es te formació per 
l'acció, acciò que t^ndeixi al 
millorament de la comunità! en 
qualsevoi aspecte i per que es pugui 
veure més o menys el que és i el que 
vol dir. OS explicare com vàrem 

començar les Joves Cambres, era I'any 
1.915 a Estats Units a Sant LIuis 
concretament. Una sèrie de homes 
joves va veure que la seva ciutat tenia 
un problema greu com eren les 
clavagueres, aleshores això era un 
problema que preocupava molt a la 
ciutat i que per manc.a de diners no es 
podia solucionar i ells varen trobar la 
soluciò per a recaptar diners a trav 
través de llençar unes emissió de 
bonos, que avui sembla tan sencill, 

però que a llavors no era tant, i ia 
ciutat va poguer solventar el seu 
problema, per que tots van col.laborar, 
així van començar a funcionar les 
joves cambres, no penseu que som 
"quatre i el cabo" ja que en aquests 
moments hi han joves cambres a 84 
paísos í lo més bonic de tot això, es 
que cada cambra es totalment 
autònoma a cada pöble. 

A continuacíó prengué la paraula 
el President de la Jove Cambra a 
Granollers, Sr. Antoni Maimò, que va 
dir que Granollers té molts problèmes i 
que no es tracta de solucionar-los tots 
de cop, però si de posar-sa a treballar. 
Aquesta frase de "GRANOLLERS ON 
VAS", es té de convertir en •'Granollers 
on vols anar, que et portarem", i això 
és fa trebailan amb una organitzaciô 
en la quai solsament es pensi en el 
que importa. I amb aquest cas el qué 
importa es la nostra Ciutat. per lo tant 
amies recordant a Machado os t inc de 
dir "caminante no hay camino, se hace 
camino al andar". 

Texte i fotos 
L. Casti l lo 
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